



## Ms. Cindy Ngan

PwC Hong Kong Climate & Sustainability Partner

## 顏貴欣女士

普华永道香港地区气候与可持续发展合伙人

Cindy is a Partner in the Climate and Sustainability Practice of PwC Hong Kong. She has over 20+ years of audit and consulting experience primarily focusing on banking and capital market clients. Cindy also spent 8 years working in the United States servicing multinational organisations and government agencies. Cindy is a Certified Public Accountant in Hong Kong and is also a Chartered Financial Analyst.

### Professional Experience:

- More recently, dedicating majority of her time leading ESG research and development and implementation of solutions for clients across the financial services sectors in Hong Kong and APAC.
- Currently leading a number of ESG strategy advisory projects, implementation of climate risk management framework and ESG related assurance work for financial institutions in Hong Kong.
- Contributed into the “Tokenisation of green bonds” study launched by BIS from auditing perspective
- Led audits of global banking and capital market clients with extensive experience in valuation of private equity investments in ESG projects and accounting of complex deal structure.
- Led several regulatory examinations in Hong Kong around controls and governance around trading practices, anti-money laundering activities and consolidated supervision (including bank and insurance business activities). Served as an interim Head of Compliance for a private bank headquartered in Switzerland.
- Facilitated a number of workshops for senior executives / business divisions of multinational banks on topics including Asia CFO roundtable discussions on Future of Finance; Finance Transformation.
- Shared best practices and personal experiences as guest panellist on gender-inclusive global mobility programmes and impact of COVID-19 on working women for The Women’s Foundation and a EU headquartered bank, respectively.
- Served as a member of the Accounting Advisory Board of the Hong Kong University of Science and Technology, providing recommendations to enhance quality and experience of education programme.

颜女士是普华永道香港地区气候与可持续发展合伙人。她拥有超过 20 年的审计和咨询经验，主要专注于银行和资本市场客户。在此之前，她在美国为跨国组织和政府机构工作了 8 年。颜女士是香港注册会计师及特许财务分析师。

**专业经验：**

- 致力于为香港和亚太地区金融服务机构开展 ESG 的研究、开发和实施解决方案。
- 主导多个香港金融机构进行 ESG 战略咨询项目、实施气候风险管理框架和 ESG 相关保障工作。
- 参与国际清算银行发起的从审计角度研究“绿色债券代币化”。
- 领导全球银行和资本市场客户的审计工作，在 ESG 项目中对私募股权投资估值和复杂交易结构的审计方面拥有丰富的经验。
- 在香港主持多项有关贸易实务、反洗钱活动及联合监管(包括银行及保险业务活动)审查。曾担任一家总部位于瑞士的私人银行的临时合规主管。
- 为跨国银行的高管/业务部门举办了多场研讨会，包括亚洲 CFO 关于未来金融及金融转型的圆桌讨论。
- 为妇女基金会和总部位于欧盟的一家银行担任活动嘉宾，就性别包容性全球流动方案和 COVID-19 对职业女性的影响分享最佳做法和个人经验。
- 担任香港科技大学会计顾问委员会成员，为提高教育课程的质量和和经验提供建议。